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PROTOKÓ Nr LIV/23

Z Uroczystej Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 17 lutego 2023 roku w lokalu 
Urzdu Gminy Ciechanów.

W Sesji uczestniczyo 15 radnych na stan 15 radnych.

Porzdek obrad:

1.      Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2.      Podsumowanie dziaalnoci Marka Kiwita – Wójta Gminy Ciechanów w latach 
1994- 2023.

3.      Wystpienia Radnych.

4.      Wystpienia zaproszonych goci.

5.      Zamknicie obrad.

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady otworzy Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów. 
Stwierdzi, e w Sesji uczestniczy 15 Radnych co stanowi quorum. Powita Radnych oraz 
zaproszonych goci w osobach:

- Pan Arkadiusz Iwaniak – Pose na Sejm RP

- Pan Pawe Obermeyer – Radny Sejmiku Województwa Mazowieckiego

- Pan Krzysztof Kosiski – Prezydent Miasta Ciechanów

- Pan ukasz Kapczyski – Burmistrz Glinojecka

- Pan Adam Budek – Wójt Gminy Goymin



- Pan Micha Jasiski – Wójt Gminy Karniewo

- Pan Marek Piotrowicz – Wójt Gminy Grudusk

- Pan Piotr Czyyk – Wójt Gminy Opinogóra

- Pan Jarosaw Muchowski – Wójt Gminy Sosk.

- Pan Tomasz Gajewski - Komendant PSP

- Pan Radosaw Osiecki – Z-ca Komendanta PSP

- Pan Artur Giziski – Wice Prezes Zarzdu ZWiK

-  Pan Mirosaw Szymaczyk– Prezes PUK 

W Sesji uczestniczyli przedstawiciele spóek miejskich, gminnych jednostek 
organizacyjnych, jednostek pomocniczych, OSP, gocie oraz media.

Przewodniczcy powita Marka Kiwita – byego Wójta Gminy Ciechanów.

Ad. 2 Podsumowanie dziaalnoci Marka Kiwita – Wójta Gminy Ciechanów w latach 
1994- 2023.

Pan Marek Kiwit swoje wystpienie rozpocz od przypomnienia pocztków swojej 
dziaalnoci w gminie Ciechanów. Swoj funkcj obj 10 sierpnia 1994 r. decyzj ówczesnej 
Rady Gminy Ciechanów. Porówna liczb mieszkaców przeszo 28 lat temu z obecn oraz 
budet Gminy. Pan Kiwit podkreli, e wspópracowa z 71 radnymi oraz 112 sotysami, 
niektórzy ju nie yj w zwizku z tym zwróci si o uczczenie Ich minut ciszy.



Marek Kiwit poinformowa, e przez lata swojej dziaalnoci zostao wykonanych wiele 
inwestycji: wodocigowych, drogowych, kanalizacji sanitarnej i deszczowej. Zosta 
wybudowany budynek szkoy podstawowej wraz z hal sportow w Gumowie, budynek 
Urzdu Gminy, remizy straackie w Rydzewie, w Modle oraz wietlica w Nuewku. 
Pozostae obiekty (wietlice wiejskie czy stranice) przeszy generalne remonty. Pan Kiwit 
podkreli, jak du rol odgrywa w Gminie Ochotnicza Stra Poarna, dlatego te wszystkie 
jednostki s profesjonalnie wyposaone zarówno w samochody straackie jak i sprzt 
specjalistyczny. Pan Kiwit podkreli, e tak wiele udao si zrobi w Gminie, dziki dobrej 
wspópracy z Radnymi. Przy okazji poinformowa, e przez lata swojej dziaalnoci 
wspópracowa lub mia okazj pozna wielu wspaniaych ludzi: parlamentarzystów, 
przedstawicieli wadz samorzdowych, sub mundurowych, przedsibiorców, 
przedstawicieli spóek miejskich, dyrektorów szkó, proboszczom, za co bardzo 
wszystkim podzikowa. Szczególne podzikowania zoy Radnym, Sotysom oraz 
Mieszkacom. Podkreli przy okazji, e przez 28 lat i 7 miesicy, kierowa si sowami 
swojego ojca, eby kadego traktowa równo, niezalenie od pozycji spoecznej. 

Ad. 3 Wystpienia Radnych.

Przewodniczcy Rady Gminy Eugeniusz Olszewski powiedzia, e wspópracowa z 
Markiem Kiwitem od pierwszych dni urzdowania na stanowisku wójta, natomiast 
jakim by Wójtem Marek Kiwit, nie chcia ocenia, ocen zostawia Mieszkacom, 
Wyborcom, Radnym, Sotysom i Pracownikom Urzdu Gminy. Przewodniczcy RG 
podkreli dobr wspóprac Wójta i Rady oraz skuteczno w pozyskiwaniu inwestorów, co 
przeoyo si na liczb miejsc pracy i zwikszone dochody Gminy. Podzikowa za wspóprac 
oraz zoy yczenia.

Radny Kalman poinformowa, e przygotowa pismo, które jest jednoczenie przesaniem 
dla wszystkich obecnych. Jednak ze wzgldów formalnych gównym adresatem jest 
Przewodniczcy Rady Gminy, po czym przystpi do odczytania treci pisma. 

Przewodniczcy RG przerwa wystpienie Radnemu Kalmanowi.

Radny Nowakowski zwróci si do Marka Kiwita sowami piosenki Anny Jantar ,,nic nie 
moe przecie wiecznie trwa…”. W imieniu wasnym i swoich mieszkaców serdecznie 
podzikowa.

Ad. 4 Wystpienia zaproszonych goci.

Podzikowania za wspóprac, zaangaowanie i wkad w rozwój Gminy Ciechanów oraz 
yczenia zoyli: Pan Arkadiusz Iwaniak – Pose na Sejm RP, Pan Micha Jasiski – Wójt 
Gminy Karniewo, Pan Krzysztof Kosiski – Prezydent Miasta Ciechanów, Pan Pawe 
Obermeyer – Radny Sejmiku Województwa Mazowieckiego (który w imieniu 
Marszaka Struzika wrczy M. Kiwitowi pamitkowy medal Pro Masovia), Pan ukasz 
Kapczyski – Burmistrz Glinojecka, Pan Piotr Czyyk – Wójt Gminy Opinogóra, Pan 
Jarosaw Muchowski – Wójt Gminy Sosk, Pan Adam Budek – Wójt Gminy Goymin, 
Pani Hanna Murawska – bya Radna Gminy, Pani Iwona Sapkowska – Dyrektor SP w 
Gumowie, Pani Wiesawa Pogorzelska – Dyrektor NSP w Goryszach, Pani Edyta 
Bitkowska – Dyrektor SP w Chotumiu, Pani Marzena Zmysowska – Dyrektor I 
Liceum Ogólnoksztaccego w Ciechanowie, Pan Tomasz Gajewski - Komendant PSP, 
Pani Katarzyna Krupiska – Sekretarz Gminy, Przewodniczcy Rady Gminy 
Ciechanów, Przedstawiciele OSP, Pan Waldemar Kaliszewski – byy Radny Gminy, 
Pan Tomasz Klimkiewicz – Sotys wsi Nuewko, Pan Artur Frczkowski – Z-ca Wójta 



Marka Kiwita, Pan Mirosaw Szymaczyk – Prezes PUK, Pan Leszek Zmudczyski – byy 
Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów, Pani Ilona Sadkowska – Dyr. BS w Posku o. 
w Ciechanowie, Pani Katarzyna Kaliszewska – Prezes KS Gryf Kownaty dowe.

Pan Marek Kiwit podzikowa za yczenia i wiele piknych sów, podzikowa 
Pracownikom, Radnym, Sotysom i Mieszkacom Gminy Ciechanów.

Ad. 5 Zamknicie obrad 

Przewodniczcy Rady Gminy podzikowa wszystkim za przybycie i zamkn LIV 
Uroczyst Sesj Rady Gminy Ciechanów.
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